
                                            PROCES VERBAL 

        

 

    Incheiat azi 04.11.2015 orele 11,oo, cu ocazia sedinte extraordinare pe luna 

noiembrie conform convocatorului inregistrat la nr.3971/02.11.2015. 

   La sedinta sunt prezenţi 11 consilieri locali din totalul de 11, cati numara 

consiliul local. 

      Dl. preşedinte prezintă ordinea de zi. 

1.Proiect de hotărâre cu privire la stabilire taxă pentru eliberarea atestatelor de 

producător şi ale carnetelor de comercializare. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează:Gioarsă-Niculaie Valentin 

2.Proiect de hotărâre cu privire la încheierii unui contract de prestări servicii 

pentru finalizarea soluţionării cererilor de restituire,pentru efectuarea punerilor 

în posesie şi întocmirea documentaţiei pentru eliberarea titlurilor de proprietate. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează: Gioarsă-Niculaie Valentin  

3.Proiect de hotărâre cu privire la suplimentarea organigramei,ştatului de funcţii 

şi a numărului de personal pe anul 2015. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează: Niţi Elena -Mădălina 

  4.Discuţii,întrebări,interpelări. 

 

    Se prezinta materialele,dupa care se fac inscrieri la cuvant. 

    Dl.Viceprimar: Legat de ordinea de zi, e foarte bine ca reducem taxa pentru 

atestatele de producator,  pentru ca sunt  multi cetateni care au facut cerere 

pentru o suprafata mai mica de 1 ha si 80 de lei era foarte mult, iar oamenii nu 

se mai alegeau cu nimic. 

    Cu privire la pct. 2 de pe ordinea de zi , vreau sa spun ca, odata cu aparitia 

Legii nr. 165/2013, nesansa noastra a fost ca aceasta lege a blocat eliberarea 

titlurilor de proprietate pana la inventarierea terenurilor. 

     D-na Dicu: Sunt multe cereri nesolutionate! 

     Dl. Viceprimar: Vorbim despre niste cereri depuse in 1991, care sunt 

solutionate, iar daca ne uitam pe spatele fiecarei cereri, este aprobata. 



     Spre exemplu: partea d-lui Popa, de la dispensarul veterinar si pana la 

gospodaria de apa, oamenii sunt pusi in posesie si nu au titluri de proprietate. 

     Dl. Tudosia: Cu privire la incheierea contractului de servicii, cu ce oameni 

vine Nicolescu? 

      Dl. Primar: Este de preferat aceasta societate a d-lui Nicolescu, pentru ca el 

ne-a facut si inventarierea terenurilor si nu conteaza cu ce oameni vine, 

important este sa-si faca treaba. 

      Dl. Primar da citire adresei APIA privind beneficiarii ajutorului pentru 

seceta si informeaza consilierii cu privire la indeplinirea conditiilor pentru acest 

ajutor de la stat. 

      Cand am stabilit taxa pentru aceste atestate, ne-am orientat si la comunele 

vecine. 

       Dl. Popa: presa a manipulat urmatoarea informatie: Guvernul da bani pentru 

seceta, apoi ca doar pentru anumite culturi. 

       Dl. Primar: asa am primit si noi instructiuni scrise si numai cine a facut 

cerere pentru subventie la APIA , beneficiaza de acest ajutor. 

       D-na Berbecaru: Daca suprafata de teren nu este trecuta la APIA, se poate 

lua acest ajutor? 

       Dl. Primar: Nu. 

       Dl. Viceprimar: Eu sunt inscris la cuvant si urmeaza sa continui... 

       Dl. Presedinte: Aveti timp pana la ora 16,oo! 

       Dl. Stancana: Legat tot de pct.2 al ordinei de zi vreau sa va spun ca, acuma 

daca vrei sa modifici un titlu de proprietate trebuie sa masori toata tarlaua, 

deoarece s-au incalecat unii peste altii, n-au stiut ca au dat titluri de proprietate, 

ca a venit Murgulet, Stancana, Alexe... 

     Dl. Presedinte: Nu, Murgulet nu a eliberat niciun titlu de proprietate!  

     Cate titluri ai eliberat d-le Vice, dumneata? 

     Dl. Viceprimar: Pana acum, in acest mandat, s-au eliberat 4. 

     Legea 165 a aparut in 2013 si in toata aceasta perioada, am lucrat la hartii.  

     Exista o comisie de aplicare a legilor fondului funciar, iar presedintele acestei 

comisii, desemnat prin lege, este primarul. 

     Legat de ajutorul pentru seceta, eu am participat la intocmirea proceselor-

verbale de calamitate....sunt oameni care au facut cereri pentru pruni si nu sunt 

bagati la calamitati, iar cei care au facut pentru pasune, ia bani. 

    Dl. Sandulescu: Poate, prunii nu au fost calamitati! 

    Dl. Viceprimar: Constat ca, ne apropiem de safsitul mandatului, iar pe masura 

ce ajungem, unii se smecheresc...o luati in deradere si le spuneti la oameni 

altceva decat trebuie! 

     Dl. Popa: Oamenii, si-au facut cerere de despagubiri si nu mai pot lua acest 

ajutor! 

    Exista o corelare, omul in sat trebuie sa stie exact adevarul curat, de-aia 

trebuie sa plecam edificati, de aici. 



     La pct.3, avand 3 microbuze scolare, este un lucru bun sa se angajeze sofer 

deoarece, avem un singur sofer si acela, cam nervos. Fordul e la Craiova, iar 

celalalt microbuz, la Dragasani. E un lucru bun, iar omul a lucrat numai pe 

microbuz. 

    Dl. Viceprimar: Masina mea are 500 de mii de km si nu se strica niciodata si 

la noi e culmea culmilor, cu aceste microbuze. 

     Dl. Tudosia: E vorba si de drumuri...nu am nimic, cu soferul!  

     Vad ca tot il atacati...daca a fost sofer bun sau rau, asta e! 

     Dl. Primar: De ce  vorbiti la trecut, soferul este! 

     Dl. Tudosia: Cei de la service trebuie sa dea o explicatie, iar cand se duce la 

reparat trebuie sa se faca un referat din partea soferului. 

     D-na Dicu: Ne e bun soferul! 

     Dl. Tudosia: Drumurile sunt asa cum sunt...  

     Dl. Viceprimar: Avem 3 microbuze, care este problema? Nu e bine? 

     Dl. Primar: Unu, o sa facem adresa sa-l dam. 

     Dl. Tudosia: Trebuia sa angajam sofer de anul trecut! 

     Daca cineva a stricat o masina, sa i se impute banii! 

     Despre ce angajare e vorba d-le Primar? 

     Dl. Primar: Baiatul care a fost angajat la societate, pe tractor, nu a mai venit 

si o sa angajam  un sofer pe microbuzul scolar la SC Prestari Servicii Cungrea 

SRL, cu contract de prestari servicii pana la angajarea in organigrama Primariei. 

     O sa bagam 2 microbuze. 

     D-na Marica: Este foarte bine ca se angajeaza al doilea sofer.  Dl. Sandulescu 

stie, ca au existat discutii in consiliul profesoral, ca sunt 31 de statii, am stabilit 

si traseul. Soferul nu se incadra pentru a aduce copiii la timp. Este foarte bine ca, 

copiii sa plece, la o ora rezonabila, de acasa. Nu o sa mai fie nici discutii, pentru 

ca, copiii de la Spataru se trezeau mereu la ora 6,oo. 

      Cu celelalte proiecte de hotarare sunt de acord. 

      La discutii, as vrea sa pun in discutie problema echipei de fotbal. Fiind un 

mostenitor al terenului unde se joaca meciurile de fotbal, de-a lungul timpului a 

fost folosit microbuzul scolar la deplasarile echipei de fotbal, din bugetul local 

s-a alocat o suma de bani. Acest mare conducator al echipei de fotbal, a spus ca 

pune un vagon, pe terenul meu, pentru a se schimba jucatorii.Mi-au zis sa le dau 

eu o camera, din scoala, iar eu nu am fost de acord, insa consilierul personal al 

primarului, a spart usa, fara a da socoteala.Tot acest consilier personal al 

primarului, a spart si geamul de la microbuzul scolar, si pe aceasta cale, il rog, 

personal, sa plateasca acest geam. 

      Referitor la acest consilier personal, avand o fisa a postului, sa o prezinte de 

urgenta, pentru ca in aceasta fisa, nu este trecut, spargere de butucuri si de 

geamuri. 

      Dl. Presedinte: Sesizare la politie, ati facut? 

      D-na Marica: Nu, daca era sparta de atata timp!  



      Dl. Viceprimar: Cine a mai infiintat si echipa asata de fotbal, ca pe timpul 

meu, am desfiintat-o! 

      Dl. Popa: PDL-ul! 

      Amestecul jucatorilor in scoala...imi pare rau, politia e aproape! 

      D-na Marica: Eu cand am venit, echipa se schimba acolo!  

      Spun ce am de zis, in cadrul sedintei, ca tot anumite persoane, imi arunca 

vorbe....ca, pe mine nu ma interesa, baterea unor blanatui, cu manusi! 

      D-le vice, sunteti in acelasi partid  cu omul cu manusi! 

      Vreau sa mi se puna la dispozitie procesul-verbal al sedintei trecute si voi 

merge si voi da in judecata, persoanele care m-au denigrat. 

      De ce d-le vice, dumneavoasta faceti inaugurare de sedii? 

      Sa le fie rusine, persoanelor care spun ca o sa aiba proiecte pe fonduri 

europene! 

      Dumneavoastara d-le vice, va duceti sa inaugurati sedii de partide, unde 

trebuia facut Centrul Sf. Maria? 

      Dumneavoastara si Mitrel Voiculescu ati fost mari PNL-isti! Stiti bine ce s-a 

discutat la sedinta! 

      O sa stie, Voiculescu, din acest proces-verbal! 

       D-na Dicu: La discutii, vreu sa va spun ca tineretul din comuna noastra, nu 

joaca fotbal! Ai nostrii decat sau pe margine...vin altii de la Slatina. 

       Dl. Presedinte: L-au bagat si pe copilul tau! 

       D-na Dicu: Copilul meu, nu a fost niciodata la o bere, mici...Altii se 

folosesc de aceste lucruri. 

       Dl. Viceprimar: Sunt foarte revoltat! Jucatorii, nu primesc bani de la 

primarie, noi platim doar arbitrajul si microbuzul. 

      D-na Dicu: Sa inchidem aceasta echipa de fotbal. 

      D-na Marica: Daca isi permit sa sponsorizeze cu 50 de lei/jucator, sa joace 

pe terenul lui! 

       Dl. Presedinte: Daca nu aduci jucatori din afara, te faci de ras, ca 

Verguleasa! Mai bine nu infiintezi echipa de fotbal! 

       D-na Berbecaru: Sa punem pe ordinea de zi, intr-o alta sedinta, problema 

echipei de fotbal. 

       Dl. Popa: Eu incep cu ultima discutie: la noi, in toate sectoarele de 

activitate, gasesti un lucru de pomina! 

      Dupa mine, echipa de fotbal, nu-si mai gaseste locul, pentru ca nu 

imbunatateste cu nimic viata sociala si parerea mea este, sa se rada. 

      Nu meritam sa intram in campionat, nu ne decem!Ce, ne ducem cu 

mercenari? Ne-a adus atatea deservicii pentru niste mofturi, ale unora. 

      Problema microbuzului: ratiunea pentru care a fost adus microbuzul a fost, 

sa se miste!Un sofer, nu poate conduce 2 microbuze sau chiar 3. 

      Eu, ca si consilier, imbratiseaz aceasta hotarare, insa microbuzul scolar, nu 

are ce cauta in judet, cu astia cu crampoane...amatorii astia de sport! 



      De la anul nou incolo, echipa sa dispara, terenul sa faca ce vrea cu el, bani 

nu vor mai fi alocati! 

      Cu inchirierea baii comunale, care este transformata, este un dubiu si trebuie 

conspectat dosarul. 

      Cu privire la emiterea titlurilor de proprietate, eu stiam ca titlurile de 

proprietate nu s-au dat, nu numai la noi, ci si la alte comune. Eu si fatele meu, 

nu am putut sa luam titlul de la Vulturesti. Este bine ca s-a pus punctul pe „i” si 

toata lumea o sa aiba titlu. La Vulturesti sunt 1000 de titluri de eliberat, la noi, la 

padure, avem procese-verbale de punere in posesie. 

        Fara titluri de proprietate, nu poti face nimic!  Nici la APIA nu poti sa te 

duci, nici contract nu poti sa inchei,esti suspendat! Nefiind proprietar, nu ai ce 

face! 

      Am inteles problema cu despagubirile, dar oamenii, in sat, nu cred ca stiu, ca 

daca au avut grau, nu pot primi. 

      Dl. Nicolescu: Sunt de acord cu toate cele 3 proiecte de hotarari. 

      La cat a ramas suma pentru atestate? 

      Dl. Primar: 5 lei/atestat. 

      Dl. Presedinte: La punctul 2, cu rezolvarea situatiei titlurilor de proprietate, 

Nicolescu are pretul cam piperat! Sa negociem, ca eu il cred piperat. 

      La punctul 3, trebuia demult sa angajam, pentru ca, soferul, fiind fortat, sa se 

incadreze in timp, a accelerat. 

      As vrea sa o intreb pe d-na Marica, daca acest sofer, Vlad, umfla 

kilometrajul? 

      D-na Marica: Eu l-am trimis sa rezolve problema cu kilometrajul, la Slatina, 

pentru ca el trecea kilometrajul dupa ochi. 

     Traseul fusese stabilit de reprezentantii primariei. 

     Dl. Presedinte: El nu mai respecta kilometrajul! 

     D-na Marica: El mergea de 2 ori pe sapatamana la alimentat. 

     Dl. Presedinte: Sunt de acord cu angajarea soferului la Popescu.  

     Trebuie sa mai alocam bani pentru bugetul societatii.Din cate stiu, trebuia sa-

i mai alocam 1.300 lei, ca sa ajunga pana la sfarsitul anului. 

      Dl. Viceprimar: Tu zici sa-i mai alocam bani? 

      Dl. Presedinte: Da, 1.300 lei! 

      Dl. Sandulescu: Cu privire la acest contract de prestari servicii, colegii nu 

pot sa deduca niste intelegeri, deoarece nu exista un material intocmit de 

comisia locala de fond funciar. Este simplu ca, comisia sa faca un material din 

care sa rezulte toate titlurile de proprietate, ce nu s-au eliberat, si atunci, noi stim 

ce sa vorbim. O sa vedeti, ca acest contract o sa aduca sute de milioane, gaura in 

bugetul comunei. 

      Iata, cum banii, se vor scurge pentru aceasta problema! 

      Acum, am inteles ca trebuie facuta schita cadastrala. Situatia este drastica! 

      Sa fi venit cu o situatie, d-le primar! 



      Noi, o sa aprobam, dar urmatoarea sedinta, sa avem un material, intocmit din 

partea compartimentului agricultura! 

      In legatura cu angajarea soferului, este bine sa fie 2 soferi. Noi am analizat 

traseul, in functie de statii, dar 2 masini, vor face fata. 

      D-le primar, da-tii puteri depline directorului scolii, chiar daca sunt angajati 

de primarie! Faceti demersurile pentru angajarea soferului! 

      Cu atestatele, v-ati gandit foarte bine, 5 lei este o suma rezonabila. 

      Datorita faptelor grave care s-au petrecut in Bucuresti, nu avem cazuri la noi, 

dar avem societati comerciale! Sa se respecte acel cod CAEN pe care il are in 

certificat!  

      D-le vice, verificati toate aspectele legate de firme si in urmatoarea sedinta 

sa ne raportati!  

      Dl. Primar: Chiar a venit o adresa de la ISU, privind societatile de pe raza 

localitatii noaste, pe care i-o dau d-lui vice. 

      Dl. Sandulescu: Sunt de acord cu proiectele de hotarari. 

      Dl. Presedinte: In vacante, dl. Vlad sta acasa, 90 de zile! Sa vina la primarie, 

sa desfasoare activitati, ca e angajatul d-voastra! 

      Se supun la vot toate cele 3 proiecte de hotarari de pe ordinea de zi care sunt 

aprobate cu 11 voturi ”pentru” din totalul de 11 consilieri prezenti la sedinta, 

      Se declara inchise lucrarile sedintei. 

 

 

 Presedinte sedinta,     Consilier Juridic, 

                      NITI Constantin                  Madalina Elena NITI 

 


